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 Backa Øst samfällighetsförening, Fjallbacka 2021 – 04 - 14 
STYREMØTE 
 
Sted: Teams pga utbrudd covid 19 
 
Tilstede: Tore Steen Nilsen, Erik Helgeby, Kristian Frøyland og Anne-Grethe Gullichsen  
Frafall: Øyvind Larsen 
 
Dagsordning 
 
 
Dagsorden:  
 

1. Gjennomgang av referat fra forrige styremøte 

2. Økonomi  

3. Saker fremkommet til styremøte 

4. Eventuelt  

Dagordning / Innkalling: 
 
1: Gjennomgang av referat fra forrige styremøte – godkjent med rettelse på punkt 4 angående 

postkassene.  

Rettelse: Det vurderes å flytte postkassene til ett annet sted enn i dag, da vi får flere medlemmer på 

feltet og behov for flere postkasser – Kent tar opp saken med Post Nor.  

2: Økonomi 

Medlemsavgiften er betalt for alle medlemmer minus 2. Den ene er på grunn av en feil e post. Den 

andre blir fulgt opp av styret.  

 

3: Saker til styremøte:  

Nybygging av tomter på feltet: Det bygges nå flere hytter i vårt område og i den forbindelse er det 

viktig at de som er utbygger tar kontakt med transportfirmaet og informerer om at vår vei ikke tåler 

tung transport av stein, sand osv.  Omlastning av last kan foregå ved Tetrapak.  Om det allikevel 

skulle oppstå skader på vei under transport til den enkelte tomt må den enkelte utbygger være 

ansvarlig å betale skadene på veien.  
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Dårlig mobil dekning: Tilbakemelding fra flere medlemmer at det er dårlig mobil 

dekning fra Telia på hytte feltet. Alle medlemmene oppfordres til å klage til Telia i den 

forbindelse. 

- Ny gang og sykkelbane: Det skal bygges ny gang og sykkel bane fra Fjällbacka og til 

Grebbestad. Noe av sykkel banen legges opp ved siden av veien opp mot vårt felt. I den 

forbindelse er det gjennomført en befaring av veiene slik at vi kjenner til tilstanden før 

utbygging starter. 

- Gatelys på feltet: I vinter var gatelyset på øvre felt borte- dette er nå blitt reparert og ny 

kabel er lagt i rør som i dag ligger oppe på bakken. Dette røret må graves ned. Styret vil se på 

saken så fort vi kommer tilbake til feltet. I forbindelse med gatelys på hele feltet, vil styret 

innhenter pris på ny kasse og styringsenhet da det gamle er slitt. 

4: Eventuelt: 

På grunn av Corona vil det ikke gjennomføres dugnad i år. Der er fremdeles ikke mulighet for 

norske hytteeiere å komme ned til hytta, slik at dugnaden må dessverre utsettes.  

             Neste styremøte: 2021-05-26 

            Anne- Grethe Gullichsen 

            Sekretær. 

 

 


